
Ahir, avui i demà, als cristians se’ns sent parlar de la quaresma. La quaresma 
ens vvconvida a escoltar la paraula de Déu, a la conversió i a la reconciliació 
amb nosaltres i amb Déu.
Per això, en aquest temps de quaresma som encara més PEDRES VIVES, graciés 
a Jesucrist, la pedra angular i el fonament de la nostra fe, ja no som pedres 
trepitjades per tot el món. Déu ens ha posat al món per a l’edificació del 
projecte més important, la seva Església. 
Per això, durant el temps de la quaresma és important pregar i escoltar per 
a entendre el que ens demana Déu en favor de la nostra Església. 
No només ens hem de convertir, també hem de saber estar vius per a l’acció 
de l’Esperit Sant a les nostres vides. Nosaltres som Església viva.
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